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KORT VERSLAG & BESLUITENLIJST

van de openbare meningvormende vergadering van de eilandsraad van het openbaar

lichaam Bonaire d.d. 2 juni 2012 om 09:00 uur.

Voorzitter:

X mevr. dr. L.A. Emerencia

Leden:

dhr. C.C.A. Abraham (met tegenbericht)

X dhr. R.Ch. M. Beukenboom

X mevr. E.F. Betancourt-Anthony

X dhr. B.R. Dirksz

X dhr. J.H.C. Levenstone

X dhr. R.A. Oleana

X dhr. R.A. Santana-Rodríguez

X mevr. M.D. Silberie

X mevr. M.N. Winklaar

Griffier :

X dhr. W.A. Cecilia MBA

NOOT: Deze vergadering is in audio t.b.v. de leden opgenomen.

Notulist: WAC

OPENBAAR LICHAAM BONAIRE
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Bestuurscollege:

X dhr. B.F. el Hage gedeputeerde

X dhr. P.J. Kroon gedeputeerde

X mevr. S.I. Serfilia gedeputeerde

mevr. mr. N.M. González eilandsecretaris

************************ ER-verg. d.d. 02.06.12 ***********************

AGENDA

3. Grondbeleid in het algemeen en verhoging erfpachtcanon in het bijzonder.
4. Sluiting.

Moties: Er zijn 3 moties ingediend (2 gezamenlijke moties en 1 UPB-motie)

************************ ER-verg. d.d. 02.06.12 ***********************

AGENDAPUNT : 3.

ONDERWERP : Grondbeleid in het algemeen en verhoging erfpachtcanon in het

bijzonder.

TOELICHTING: De voorzitter opent de vergadering en verzoekt om een minuut stilte in verband

met het overlijden van de oom van eilandsraadlid Oleana.

De voorzitter brengt naar voren dat op 2 mei jl. de eilandsraad onderhavig

onderwerp heeft behandeld en besloten is dit tot 5 juni 2012 op te schorten. Daar

er een delegatie van de eilandsraad op 2 juni 2012 naar Nederland afreist en pas

op 7 juni weer terug is, is besloten de vergadering voor vandaag op te roepen.

Verder brengt de voorzitter nar voren dat de eilandsecretaris een memo naar de

griffier heeft gestuurd met de mededeling dat er geen besluitvorming heeft

plaatsgevonden met betrekking tot de gunning van opdracht om het toekomstige

grondbeleid van het openbaar lichaam te formuleren. De voorzitter geeft het

woord aan gedeputeerde el Hage om een en ander nader toe te lichten.

Hierna worden de leden in de gelegenheid gesteld om in twee rondes vragen

stellen en opmerkingen te plaatsen en worden drie moties ingediend.

Gedeputeerde el Hage gaat in op de in de 1e en 2e ronde gestelde vragen en

gedane opmerkingen.
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BESLUIT: 1.

Motie 1 waarbij het bestuurscollege wordt verzocht om:

1. Zo snel als mogelijk de humane fouten te corrigeren betreft de

uitvoering van de huidige erfpachtsverordening;

2. Een geleidelijk systeem te introduceren waarbij de bevolking,

betreft de te betalen erfpacht over 2011, een korting krijgt van

40% over 2011, van 20% in 2012 en tenslotte 10% in 2013;

3. Om een informatiecampagne op te starten om de bevolking te

informeren en voor te bereiden dat in 2014 de verordening

onverkort zonder korting van kracht zal zijn.

Wordt met 5 stemmen vóór en 3 tegen aangenomen.

2.

Motie 2 waarbij het bestuurscollege wordt verzocht om:

1. Zo snel als mogelijk de benodigde besluiten te nemen en te

publiceren dat het alleenrecht van de voormalige Nederlandse

Antillen betreft de import van, en distributie van uit aardolie

afgeleide producten, op het eiland niet meer van toepassing is;

2. Om een commissie samen te stellen bestaande uit 3 personen

om een onderzoek en analyse uit te voeren ter verlaging van de

accijnzen, alternatieve routes te onderzoeken betreft de invoer

en distributie van uit aardolie afgeleide producten op het eiland

en een plan voor te leggen welke stappen ondernomen moeten

worden om zo snel als mogelijk voornoemde producten op het

eiland te importeren;

3. Om als uitgangspunt te nemen dat bij import de prijzen

structureel voordeliger moeten zijn ten opzichte wat nu geldig is.

Wordt met algemene stemmen aangenomen.

3.

Motie 3 waarbij het bestuurscollege wordt verzocht om:

1. Zo snel als mogelijk te stimuleren en daar te willen leiden dat

de vissers een eigen vereniging oprichten die hun belangen in

alle zins des woord kunnen behartigen;

2. Om tot een structuur te komen dat een zorgcontract afgesloten

wordt met de bedoelde vereniging met de bedoeling de diesel-

en gasolineverbruik te subsidiëren van de aangesloten vissers;

3. Om samen met de eilandsraad en vertegenwoordigers van de

vissers een ‘fact finding’ missie te organiseren naar Barbados

waar het vissersgilde goed georganiseerd is;

4. Om na bedoelde missie samen een masterplan op te stellen ter

regulering van de verkoop van vis, plekken voor bootreparaties,



4 | P a g e

opslag en distributie van vis en de primaire en secundaire

arbeidsvoorwaarden van de vissers;

Wordt met algemene stemmen aangenomen.

UITVOERING: Bestuurscollege.

************************* ER-verg. d.d. 02.06.12 ***********************

AGENDAPUNT : 4.

ONDERWERP : Sluiting

TOELICHTING: Niets meer aan de orde zijnde bedankt de voorzitter de aanwezigen en

sluit de vergadering.

************************ ER-verg.d.d. 02.06.12 *************************

Aldus vastgesteld in de vergadering van

De voorzitter, De griffier,


